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Zápis 9/10  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 5.10. 2010 v Praze na Strahově 

 
 

Přítomni: J.Boháč, E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Bednář,P. Mokrý,  na část jednání:  M. Doktor, T.Ježek 
Omluven:  J. Mareš 

 
 

1. STK   
problematika STK s výjimkou úkolu 1/8/10  byla pro nepřítomnost J.Mareše odložena na  příští 
jednání výboru 
 

□ 
 

K úkolu  1/8/10  -  Projednání prvního návrhu termínové listiny 2011 - na řešení se intenzivně 
pracuje. Vše je závislé na vyjasnění možností využití Račického kanálu k uspořádání M-ČR. Stále 
trvá možnost náhradního pořádání MSJ 2011 v Račicích (rozhodnutí v listopadu 2010) i možnost 
lukrativního dlouhodobého VT veslařského týmu NZL (přes 100 osob). Vzhledem k nejistému 
termínu ME 2011 a nezbytným nominačním závodům je ve hře několik variant termínu M-ČR. 
Vždy však takových, aby bylo možné uskutečnit oddílová VT na začátku prázdnin. Bude také 
přihlédnuto k potřebám RDS vzhledem ke kvalifikaci na  OH. (viz RDS  Ú:  3/9 /10)    
 

□ 
 
 

Doplňkové soutěže benjamínků při M-ČR – výbor diskutoval stávající praxi organizace, především 
problematiku bezpečnosti a rizik plavecké části soutěže, legislativní charakter této akce, a 
organizačně-technické  detaily - kolize s přesunem startovacího zařízení a požádal STK o návrh řešení. 
                                                                        Ú: 2/8/10 –  členové výboru, členové STK 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2010 
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na obnovu  dráhy v Praze. Získání povolení se jeví z pohledu 
Povodí Vltavy a dopravního provozu na řece jako nereálné. 
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2010 
 

□ 
 

Nenastupování přihlášených závodníků na start – na základě podnětu HT RDS výbor na schůzi 23.6. 
projednal problém nenastupování přihlášených závodníků na start a potřebu vyšší sankce za tento 
postup. Bylo navrženo, aby závodníci byli omlouváni pouze na základě potvrzení od lékaře. J.Mareš 
záležitost projedná v STK a navrhne výboru úpravu Řádů pro sezonu 2011. 
                                                                        Ú:  1/7/ 10 – J.Mareš  
                                                                        T: 5.10.2010, přeloženo na 16.11.2010 
 

□ 
 

K Úkolu 1/4/ 10 - Možnost opravy cílové skenovací kamery ALGE (r.v.1998), používané na 
zajištění menších soutěží ČSK, stále nezjištěna. Kamera je stále na expertíze v odborném servisu.  
 

 

2. SCM    

□ Rekapitulace příprav 2.kola výběru do SCM – pozvánku na testy SCM, které se uskuteční 6.-
7.11.2010, obdrželi všichni závodníci, kteří prošli 1.kolem výběru do SCM. 
 

□ Podána informace o čerpání rozpočtu  SCM 2010 – výbor rozhodl navýšit rozpočty jednotlivých DP 
SCM z rezervy SCM DP o 1.500,- Kč na každého závodníka skupiny C. (diferenciace A,B,C, bude 
dodržena). DP SCM budou obratem informována 
                                                                        Ú:  1/9 / 10 – P.Hottmar 
                                                                        T:  16.11. 2010 
 

□ Vedoucí trenér SCM informoval o nedostatcích ve vyplňování dat z tréninkových denníků do 
centrální databáze. Výbor uložil P.Hottmarovi postupovat důsledně ve vymáhání plnění  povinností 
daných smlouvou mezi ČSK a oddíly-detašovanými pracovišti SCM a v případě neplnění povinností 
zastavit jejich financování                              Ú:  2/9 / 10 – P.Hottmar 
                                                                        T:  16.11. 2010 
 

□ 
 

J.Boháč informoval o nové struktuře dotačních programů, vypisovaných MŠMT od r.2011. Všechny 
programy, vztahující se k talentované mládeži (SS-Sportovní střediska – dříve třídy, SCM-Sportovní 
centra mládeže, TM-Talentovaná mládež, VSCM-Vrcholová sportovní centra mládeže – nové, pro 
sportovce 19-23 let), budou pro rok 2011 sloučeny do jednoho dotačního titulu „Talentovaná mládež“.  
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Objem prostředků na tyto 4 programy (dříve 3) však navýšen nebude. Svazy budou mít v rámci tohoto 
dotačního titulu možnost, na základě předložených a MŠMT schválených svazových projektů, 
přerozdělit prostředky mezi SS, SCM, TM a VSCM podle svých priorit a zájmů. SRK ČSK je na tuto 
změnu připravena, projekty SS a SCM jsou hotové, projekt VSCM bude využit až v r.2012 (je zatím 
zajišťováno v rámci resortních sportovních center) s ohledem na objem poskytovaných prostředků. 
Výbor se shodl na prioritách - zajištění kontinuity činnosti SCM, dle možností aktivace nových SS, a 
zachování stabilního objemu pro TM. Tomu bude přizpůsoben návrh rozpočtu SRK ČSK na r. 2012. 
 

□ 
 

K Úkolu  4/8/ 10 Školení trenérů II.třídy – zájemci o školení jsou P.Hottmarem informováni o 
předběžných termínech a podmínkách kurzů. Školení se uskuteční v lednu a únoru. O aktuálním počtu 
zájemců podá informaci P.Hottmar na příštím jednání výboru. 
                                                                        Ú:  4/8/ 10 – P.Hottmar  
                                                                        T:  16.11. 2010 
 

3. Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

RDS    
□ Výbor projednal návrh možných termínů M-ČR na krátkých tratích 2011, bez jehož potvrzení nelze 

zpracovat nominační kritéria a dokompletovat termínovou listinu 2011. Vzhledem k mnoha zatím 
nepotvrzeným skutečnostem přijal výbor dvě možné varianty termínů, v prioritách: 
a) MČR  kr.tr.  pro všechny věkové kategorie 24.7. 2011. Pokud to nebude možné, pak varianta 
b) MČR  kr.tr  pro seniory a juniory 8.-10.7. a pro benjamínky, žáky, dorostence a veterány  

5.8.-7.8.2011. V tomto případě by náklady na pořádání jednoho závodu byly hrazeny  
z prostředků SC Račice. Obě varianty počítají s termínem ME 2011 v září. 

J. Boháč projedná uvedené varianty termínů soutěží a možnost realizace plánovaných VT RDJ a 
RDS s předsedou ČVS J.Kejvalem a ředitelem SC Račice Z.Peckou. 
                                                                        Ú:  3/9 / 10 – J. Boháč 
                                                                        T:  16.11. 2010 
  

□ J.Boháč a M.Doktor referovali o výsledcích jednání se zmocněncem ministra obrany pro oblast sportu 
K.Neumanovou, kterou informovali o průběhu realizace projektu „Londýn 2012“ a o vzájemné dobré 
spolupráci, nastavené mezi ČSK a ASC Dukla Praha. Podpora uplatňována v minulých letech byla 
potvrzena i pro další období, včetně finančních prostředků pro klimatické VT.   
 

□ M.Doktor informoval o jednání s náměstkem MŠMT J.Kocourkem k možnosti uplatnění požadavku na 
státní dotaci pro strojní investici na pořízení startovacího zařízení do Račic v r.2011 pro novou OH trať 
200m. J.Boháč doplnil sdělení o možnost získání finančního příspěvku na pořádání SP 2011 v Račicích. 
Žádost  o strojní investici zpracuje sekretář ČSK.   
                                                                            Ú:  4/9/10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  16.11. 2010 
Žádost o příspěvek na pořádání SP zpracuje J.Boháč a Z.Pecka po dohodě s MŠMT, i s ohledem na další 
potřeby ČSK (slalom, sjezd)                                                             
 

□ M.Doktor informoval o dohodě s ředitelem Centra sportu MV ČR J.Nechutným k zajištění 
biochemického vyšetření pro členy středisek MV ČR a VSC USK Praha. Centrum sportu MV ČR 
poskytne pro potřeby RDS bezplatně krytou halu na provedení zimních kondičních testů.  
 

□ Konečná výměna (uplatněná reklamace) části dresů pro reprezentační družstva proběhne do konce 
měsíce října. Sportovní oblečení pro všechna  reprezentační družstva je na sezónu 2011 zajištěno. 
 

□ M.Doktor prezentoval formu vedení zimní přípravy žen - kandidátek pro start v posádce K4 ženy, která je 
prioritou pro OH kvalifikaci. V rámci přípravy bude na tenzometrické měření, které v provede Sportovní 
institut z Varšavy 22.10. v Praze, pozváno 6 kajakářek.  
 

□ Zařazení závodníků, končících z věkových důvodů v SCM, do resortních sportovních center Dukla a VSC - 
výbor projednal předložený seznam závodníků SCM, který doplnil komentářem M.Doktor a P.Hottmar. 
Bylo osloveno 12 sportovců, z nichž 10 projevilo zájem o zařazení do RSC a všichni již jednají s vedoucím 
trenéry příslušných RSC. Přechod nejúspěšnějších sportovců, kteří mají zájem pokračovat, je zajištěn. 
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□ M. Doktor informoval o personálním obsazení jednotlivých RSC v roce 2011. Definitivní stavy 
závodníků a trenérů budou potvrzeny na oponenturách ročních plánů všech tří RSC, za účasti 
zástupců MŠMT a ČOV. Stanovisko svazu je ve všech centrech respektováno. Seznam členů ASC 
Dukla, schválený na minulém zasedání výboru, byl na návrh V.Odvárka, předneseného J.Boháčem, 
po výsledcích MS v maratonu doplněn. Výbor také projednal a na doporučení M.Doktora schválil 
předložený seznam profesionálních sportovců a trenérů CS MV ČR a předběžný návrh VSC MŠMT 
ČR pro rok 2011. 
 

□ M.Doktor zmínil nejdůležitější novinky z informačního bulletinu ICF Paddle Away - Informaci o 
organizaci nadcházejícího 23. Kongresu ICF, změny v lokalitách mezinárodních závodů v r. 2011 -
MS Szeged místo Vichy a SP Račice místo Szegedu, nabídka trenérských míst na různých úrovních, 
odkazy na fotoalba z vrcholných závodů na www.canoephotography.com, a pozvání 
k antidopingovému výukovému programu Pure Paddling Performance. 
 

RDJ    
□ 
 

Předseda J.Boháč v úvodu bloku vyjádřil spokojenost s letošní výkonností v mládežnických věkových 
skupinách, doporučil trvat na dosavadním důsledném systému práce s mládeží jak na centrální úrovni, 
tak v oddílech, včetně poskytování metodické podpory trenérům, a poděkoval P.Hottmarovi za 
odvedenou práci. 
 

□ 
 

Projednání přípravy rozpočtu RDJ na rok 2011 - J.Boháč doporučil při plánování akcí RDJ na rok 2011 
vycházet z variant rozpočtu 2010. P.Hottmar zažádal o navýšení rozpočtu, vzhledem k vysoké výkonnostní 
úrovni nejlepších juniorů a kvůli nákladům na MSJ, které se v roce 2010 nekonalo (příprava, náklady na 
akci + odměny navíc). Vzhledem k zatím neznámé výši prostředků na státní reprezentaci v r. 2011 bylo 
rozhodnuto rozpočet RDJ připravit ve variantách. Stejný postup bude uplatněn u dalších RD. 
 

□ 
 

Konečnou verzi plánu RDJ 2011 a nominačních kritérií RDJ zatím nelze zpracovat vzhledem 
k nepotvrzeným termínům i místům konání hlavních soutěží. 
 

□ 
 

P.Hotmar seznámil výbor s návrhem předpokládaných výcvikových táborů a dalších akcí RDJ v sezóně 
2010/2011. Návrh byl v zájmu přípravy tréninkových plánů a rezervací pobytů rozeslán trenérům i 
závodníkům RDJ + SCM. (5.-11.12. VT Boží Dar/Nymburk, 9.-15.1. VT Zadov,  8.1. a 19.2. testy 
RDJ Nymburk,  9.-21.3. VT Massaciuccoli). 
 

□ 
 

Výbor byl seznámen s dlužnými částkami za úhradu pobytů samoplátců na akcích RDJ, po projednání 
výbor stanovil postup vymáhání dlužných částek. „Neplatiče“ bude P.Hottmar informovat. 

  

 
RDM  
□ 
 

Po informaci trenéra RDM T.Ježka o průběhu a výkonech týmu výbor vysoce ocenil výsledky 
dosažené na MS-M, MSJ-M a MS-M„U23“ v Banyoles. Projednal a schválil podle platných kritérií 
vypracovaný návrh odměn za dosažené výsledky na této soutěži. Vyplacení odměn závodníkům, 
trenérům a oddílům zajistí sekretariát.          Ú:  5/9 / 10 – P. Mokrý 
                                                                       T:  16.11. 2010 
 

□ 
 

Výbor vzal na vědomí informaci, že portugalský výrobce lodí NELO daruje na základě 
opakovaných dobrých výsledků v posledních třech letech Českému svazu kanoistů maratónskou loď 
K2.  

□ Po návrhu T.Ježka výbor projednal a na základě stavu čerpání rozpočtu RDM schválil částečné 
vrácení nákladů samoplátcům – R.Junkovi 7.000,-Kč, J. Luňáčkovi 3.000,- Kč. Zajistí sekretariát. 
                                                                        Ú: 6/9 / 10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  16.11. 2010 
 

□ T.Ježek informoval výbor o připravovaném zajištění dopravy lodí na MS do Singapuru v příštím 
roce, kterou nabízí maratónská komise ICF. Finanční náročnost zatím neznámá. Výbor doporučil 
připravovat variantní rozpočet RDM na rok 2011 v objemech roku 2010.  
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4. Různé 
□ Plnění a čerpání rozpočtu SRK ČSK 2010 – J.Boháč seznámil Výbor s aktuální příjmovou stranou 

rozpočtu ČSK ke 4.10. 2010. Vzal na vědomí neplánované příjmy - dividendu za rok 2009 z 
hospodaření Sportcentra Račice,a.s., ve výši 92.000,- Kč a vrácení půjčky poskytnuté Českým 
svazem kanoistů Sportcentru Račice v roce 1994 ve výši 187.000,-Kč. Výbor též projednal a 
schválil čerpáním jednotlivých kapitol rozpočtu SRK ČSK ke dni 4.10.2010. Rozhodl doporučit 
valné hromadě SRK ČSK naplnit loni čerpaný provozní rezervní fond SRK ČSK na původní částku 
600.000,-Kč, a případnou úsporu prostředků z rozpočtu 2010 převést do roku 2011. Výbor dále 
zdůraznil povinnost všech odpovědných pracovníků SRK ČSK počínat si při řešení všech úkolů s 
maximální hospodárností a v případě významných nerozpočtovaných výdajů konzultovat postup s 
výborem.  
 

□ Výbor byl informován o potřebě opravy tlumičů u svazového tahače Ford Transit před povinnou 
technickou kontrolou a o nutnosti nákupu nových letních pneumatik pro sezónu 2011. P.Hottmar 
nabídl ve spolupráci s M.Bouším vyhledat nejvhodnější cenovou nabídku pneumatik 
(kvalita/cena/bezpečnost).                              Ú: 7/9 / 10 – M. Bouší, P.Hottmar 
                                                                        T:  březen 2011 
 

□ Kandidatura MS 2015 - J.Boháč představil záměr, konzultovaný po letošním úspěšném MSJ ve 
veslování s SC Račice, kandidovat na pořádání seniorského MS v roce 2015 v Račicích (nejbližší 
volný termín). Výbor po projednání doporučil o kandidatuře jednoznačně uvažovat. K vyjádření 
stanoviska bude vyzvána VH SRK ČSK a v případě podpory bude návrh projednán výborem ČSK. 
Sekretariát zjistí závazné termíny předkládání kandidatur.  
 

□ Příprava VH SRK ČSK – podle schváleného harmonogramu příprav bude obratem rozesláno 
oddílům oznámení o svolání VH. Výbor rozhodl, že oznámení, později i pozvánka a veškeré 
podklady pro jednání, budou oddílů zasílány na kontaktní e-mailovou adresu s tím, že bude žádáno 
potvrzení o obdržení zaslaných materiálů. Případná náhradní distribuce bude  řešena individuálně 
tak, aby informace obdržely všechny oddíly  Ú:  8/9 / 10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  16.11. 2010 
 

□ Projednán byl návrh ICF na změny mezinárodních pravidel, připravené pro kongres ICF. Stanoviska 
výboru k navrhovaným změnám budou předána předsedovi ČSK J.Pollertovi, který je uplatní 
koncem října na Kongresu ICF.                     Ú: 9/9 / 10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  16.11. 2010 
 

□ Ú: 5/8/ 10 splněn. Výbor vzal na vědomí informaci P.Hottmara o převodu všech mobilních telefonů 
SRK ČSK na nového operátora s cenově výhodnějšími tarify. Nová smlouva s O2 byla podepsána 
23.9., přepojení čísel proběhne 8.10.2010. Byla zrušena jedna nevyužívaná pevná telefonní linka. 
Výbor schválil směrnici o užívání služebních mobilních telefonů.  
 

□ 
 

Úkol 6/8/ 10 splněn - P.Hottmar rozeslal informaci předsedy všem oddílům, kterých se týkala 
úhrada škody vzniklé loni při závodě OH nadějí (včetně upravených tabulek o čerpání rozpočtu DP-
SCM).  
    

□ Ú:  8/6 / 10 splněn. E.Mlezivová zpracovala podklad osnovy pro informaci pro VH SRK ČSK o 
hospodaření a vlastnictví majetku ČSK v Račicích. P.Bednář připraví podobnou osnovu pro ostatní 
majetky ČSK. Osnova bude předána P.Šebestovi k vypracování zprávy pro VH.  

                                                                        Ú: 10/9 / 10 – P. Šebesta 
                                                                        T:  10.11. 2010 
 

□ Příprava SP Račice 2011  – J.Boháč podal informaci o koordinační schůzce budoucích pořadatelů 
akcí ICF koncem listopadu v Lausanne. ČSK pořádá v příštím roce SP ve slalomu, MSJ ve sjezdu a 
SP v rychlostní kanoistice. Výbor ČSK rozhodne o účasti zástupce ČSK. 
J.Boháč dále referoval o přípravné schůzce organizačního výboru SP 2011, konané v součinnosti s 
SC Račice. J.Boháč byl pověřen sestavením návrhu na složení organizačního výboru SP. Na příštím 
jednání výboru podá informaci a dalších krocích. 

                                                                         Ú: 11/9 / 10 – J.Boháč 
                                                                        T:  10.11. 2010 
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□ P.Hottmar informoval o přípravě plakátu - kalendáře SRK ČSK 2011. Výbor odsouhlasil předložený 

návrh fotografií (nejúspěšnější seniorská posádka – K4 + nejúspěšnější juniorská posádka K1). 
 

□ Výbor projednal další postup při vyhlášení ankety „Kanoista roku 2010“ v rámci SRK ČSK. 
P.Hottmar zašle členům výboru k posouzení poslední verzi textu vyhlášení ankety a její pravidla, po 
odsouhlasení bude zveřejněna na webu a rozeslána oprávněným hlasujícím e-mailem. 
Jako podklad výběru úspěšných sportovců dobře poslouží „Přehled výsledků na mezinárodních 
soutěží v r.2010“, zpracovaný M.Pavelkovou. Termín na zpětné zaslání hlasovacího formuláře byl 
stanoven na 10.11.2010. 
Do 16.11. P.Hottmar  zpracuje výsledky a předloží výboru k projednání před zasedáním VH. Výbor 
po projednání schválil výši finančního ocenění: 5000,-Kč pro hlavního vítěze ankety, 3000,-Kč pro 
ostatní vyhlašované závodníky a trenéry (tzn. vítězové všech šesti anket + 2. a 3. v celkovém pořadí 
dospělých závodníků). 
  
 

 
Termín příští schůze výboru SRK ČSK  16.11. 2010 

 
Zapsal: P. Mokrý 


